
Skillingaryds Motorklubb STYRELSEMÖTE 230626 
 
Plats: Klubblokalen Skillingaryd 
 
Närvarande: Anton, Stefan, Henrik, Lennart, Patrik, Pia 
 
§ 43 Mötet öppnades   
Ordförande hälsade alla välkomna 
 
§ 44 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 45 Föregående protokoll 
Godkändes 
 
§ 46 Ekonomi 
Fortsatt god ekonomi. Sammanställning för SM-rallyt är igång men det tar ett bra tag innan vi 
har färdigt p.g.a. att vägåterställning som alltid kommer senare. 
 
§ 47 Rally 
SM-rallyt blev en bra tillställning, alla verkar nöjda. Möcklehult blev väldigt dålig och några 
andra sträckor blev också sämre än de brukar. Kan det vara p.g.a. mycket torrt väder innan? 
Gott eftersnack om hur vår säkerhet fungerade vid de tillfällen vi fick använda dessa. 
 
§ 48 Folkrace/Rallycross/Föreberg  
Vi kollar upp vad för skruvar det krävs för våra stolpar. Patrik kan fixa överblivna balkar från 
vägbygge. 
 
§ 49 Miljö 
Ett förslag har tagits fram som vi ska gå genom och revidera inför nästa årsmöte. Nytt 
miljöintyg fick vi innan SM-rallyt. 
 
§ 50 Motorburen ungdom 
Vaggeryds kommun, Tommy Wallin, vill ha ett möte v. 27 eller 28 för att diskutera detta. 
Ingen i styrelsen har tid nu. Pia försöker få tag i honom per telefon och kollar upp hur de 
tänker gå vidare. 
 
§ 51 Utbildning/kurser 
Vi har haft en folkracekurs och en funktionärsutbildning (c-licens). 
 
§ 52 Post/e-post 
 
§ 53 Övriga frågor 
 
§ 54 Nästa möte  
21 augusti 
2 oktober 
 
§ 55 Mötet avslutades  
Ordförande tackade för visat intresse 



 

 

 


